
Przebudowana droga Dąbrowa Białostocka - Sokółka oddana do użytku

Budowa i rozbudowa drogi wojewódzkiej nr 673 na odcinku Dąbrowa Białostocka - Sokółka zostały zakończone. W
poniedziałek (19.10) otwarto tę trasę dla kierowców. Inwestycja kosztowała prawie 200 mln zł i została dofinansowana z
funduszy unijnych.

- Dziś oddajemy do użytku bardzo ważną inwestycję drogową w naszym regionie, czyli drogę wojewódzką nr 673 na
odcinku Dąbrowa Białostocka – Sokółka. To 31 kilometrów trasy, z której mogą już korzystać mieszkańcy naszego
regionu. Droga zdecydowanie usprawnia transport. Jest też znacznie bardziej bezpieczna - mówi Artur Kosicki, Marszałek
Województwa Podlaskiego. - Cieszę się, że budowa zakończyła się pomyślnie i dziękuję wszystkim, którzy przyczynili się
do jej realizacji. Bo decyzję o jej rozpoczęciu podjął poprzedni Zarząd Województwa - dodaje.

Odcinek przebiega przez gminy Dąbrowa Białostocka, Sidra i Sokółka, położone w
powiecie sokólskim. Projektem objęto budowę z rozbudową drogi wraz z obiektami
inżynierskimi i niezbędną infrastrukturą techniczną.

W ramach inwestycji wykonano jezdnię o szerokości 7,0 m z konstrukcją nawierzchni
przystosowaną do przenoszenia obciążenia ruchem KR5. Zbudowano m.in.: cztery
ronda (w Dąbrowie Białostockiej, Jasionówce, Sokolanach i Sokółce), zatoki
autobusowe wraz z peronami, obiekty inżynierskie (w tym przepusty drogowe i mosty)
oraz zatoki do ważenia i kontroli pojazdów.

Wykonawcą robót budowlanych jest STRABAG Sp. z o.o. Przedsiębiorstwo
przebudowało omawiany odcinek drogi za blisko 196 mln zł. Środki pochodzą z
funduszy europejskich w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa
Podlaskiego na lata 2014-2020.
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